
معــاون الکترونیــک ســازمان پدافنــد غیرعامــل 
کشــور با اشــاره به این که صحت خریــد تجهیزات 
حــوزه الکترونیــک در معــادن اســتان کرمــان را 
در دســتور کار قــرار خواهیــم داد، گفــت: مرکــز 
کرمــان  معــادن  ویــژه  الکترونیــک  آزمایــش 
راه انــدازی می شــود.دکتر ذبیــح الله حسن شــاهی 
معــادن  در  غیرعامــل  پدافنــد  همایــش  در 
کــه در شــهر سرچشــمه برگــزار شــد، اظهــار کــرد: 
پدافنــد غیرعامــل یعنی دفــاع بی صــدا و اقدامات 
بــا  مقابلــه  جهــت  غیرمســلحانه  پیشــگیرانه 
تهدیــدات انسان ســاخت.وی افــزود: ســازمان 
پدافند غیرعامل شــامل قرارگاه های الکترونیک، 
اســت.معاون  و...  زیســت  محیــط  شــیمیایی، 
الکترونیــک ســازمان پدافنــد غیرعامــل کشــور 
ادامه داد: اســتان کرمان پتانسیل صنعتی بالایی 
دارد و گل گهر سیرجان و معدن مس سرچشمه 
از مهمترین صنایع اســتان محســوب می شــوند. 
یکی از مهمترین شــاخصه های ایــن معادن خرید 
ملزومات و وســایل الکترونیکی اســت کــه باید بر 

روی این وسایل اقدامات پدافندی انجام شود.
بــروز  از  پیشــگیری  بــرای  گفــت:  حسن شــاهی 
حــوزه  در  تهدیــدات  از  ناشــی  خســارت های 
ملزومــات الکترونیکــی در صنایــع مرکــز آزمایــش 
الکترونیک ویژه معادن کرمــان راه اندازی و کمک 

خواهیم کرد.
پیشگیری از دو تهدید در حوزه معادن و صنایع

مدیرکل پدافنــد غیرعامــل اســتانداری کرمان نیز  
اظهار کــرد: مصون ســازی در حوزه معادن  اســتان 
کرمان که به بهشــت معــادن معروف اســت باید 
انجام شــود و ایــن موضــوع بســیار حائــز اهمیت 
اســت.ابراهیم کریمی با اشاره به اشــتغال ۱۹ هزار 
نفــری در مجتمــع مــس سرچشــمه رفســنجان، 
تصریح کرد: مجتمع مس سرچشــمه رفســنجان 
بــه  عنــوان مجتمــع بــزرگ تولیــدی در کشــور در 
ابعــاد اقتصــادی، اجتماعــی، جمعیتی در مســائل 

تخصصی پدافند غیرعامل مورد توجه قرار دارد.
وی افزود: در این راســتا در حوزه معادن  دو بحث 
پیشــگیری از تهدیــد ریزپرنده هــا و صحــت خریــد 
تجهیــزات حــوزه الکترونیــک در حــوزه معــادن به 
ویژه گل گهر ســیرجان و صنعت مس سرچشمه 

رفسنجان را در دستور کار قرار خواهیم داد.

کریمی بیــان کــرد: تجهیــزات الکترونیکی کــه برای 
معــادن اســتان کرمــان خریــداری می شــود، بایــد 
مورد آزمایش قرار گیرند و اقدامات پدافندی برای 
آن هــا انجــام و از لحــاظ آلودگــی پاک ســازی شــوند 
تا آســیبی به حوزه معادن اســتان وارد نشــود.وی 
خاطرنشــان کــرد: ایــن نقــص و حلقــه مفقــوده در 
حــوزه معــادن اســت کــه امیدواریــم بــا راه انــدازی 
مرکــز آزمایــش الکترونیــک ویــژه معــادن کرمــان، 
پیشــگیری های مطلوبــی در بخــش الکترونیــک 

معادن استان ایجاد شود.
اقدامــات واحــد مدیریــت بحــران مجتمــع مــس 

سرچشمه
مدیــر مجتمــع مــس سرچشــمه رفســنجان نیــز 
در این مراســم آمادگــی در برابر حــوادث را با توجه 
بــه پیشــرفت تکنولــوژی بســیار ضروری برشــمرد 
و گفــت: در ایــن رابطــه ســاختاری متشــکل از 
امورهــای حراســت، فــاوا، ایمنــی و کمیته هایی در 
معاونت هــای تولیــدی و پشــتیبانی در مجتمــع 

مس سرچشمه رفسنجان تشکیل شده است.
رئیــس کمیتــه پدافنــد غیرعامــل مجتمــع مــس 
سرچشمه رفسنجان افزود: در کنار این موضوع، 
واحــد مدیریــت بحــران در مجتمــع فعــال شــد و 
ســاختمانی بــرای آن بــا اســتانداردهای روز دنیا در 

حال احداث است.
محققــی بــا اشــاره بــه اقدامــات واحــد مدیریــت 
کــردن  مشــخص  کــرد:  بیــان  مجتمــع،  بحــران 
جانمایــی  مجتمــع،  در  حســاس  تجهیــزات 
کارخانجــات جدیــد، جانمایــی جهــت پناه گاه ها و 
ســناریوهایی برای تخلیه پناهگاه ها از جمله این 
اقدامــات بــوده اســت.وی بــه دیگــر اولویت های 

و  اشــاره  مجتمــع  ایــن  در  غیرعامــل  پدافنــد 
بیــان کــرد: پایــش آنلایــن مراکــز حســاس توســط 
دوربین هــا، ایجــاد موانــع مســتحکم در محدوده 
تجهیزات حساس، شناسایی کانون های خطرات 
بیولوژیــک، همچنیــن ثبــت پســماندهای ویــژه 
و اولویت بنــدی خطــرات بــزرگ در مجتمــع انجــام 
شــده کــه تکنولوژی هــا در ایــن زمینه به مــا کمک 

می کند.
محققــی ادامــه داد: کارهــای دیگــری در خصــوص 
و  حــوادث  از  پیشــگیری  و  غیرعامــل  پدافنــد 
بحران هــا انجام شــده از جملــه جمــع آوری مخازن 
گاز مایــع، ایمن ســازی مخــازن ســوخت، ایجــاد 
انجام پــروژه PSM، حذف گاز کلــر از گندزدایی آب، 
خریــداری سیســتم شناســایی مــواد آلوده کننده 

پسماندی و کنترل پسماند بوده است.
وی عنــوان کــرد: ســال گذشــته بــا بــروز ســیل 
تلفن های ماهــواره ای خریداری شــد و در آن برهه 
ارتباطــات برقــرار و کمک کننــده بــود و در همیــن 
برهه زمانی سیل بود که تصمیم تهیه بیمارستان 
سیار برای خدمات رسانی بیشــتر در مواقع بحران 
گرفته شــد و اخیــرا به بهره برداری رســید کــه دارای 
هفــت تخــت و تجهیــزات کامــل یــک بیمارســتان 
اســت.محققی تصریــح کــرد: خریــداری دســتگاه 
زنده یــاب انســان کــه در کشــور یــک مــورد وجــود 
دارد توســط مجتمع مس سرچشــمه انجام شده 
اســت.وی خاطرنشــان کرد: خــودروی "همه جارو" 
و کانتینری هم خریداری و دارای سیستم رادیویی 
اســت کــه می توانــد بــا نهادهــای مربوطــه جهــت 
کنترل بحران هــا ارتباط برقــرار کند و خدمــات ارائه 

دهد.

معاون سازمان پدافند غیرعامل اعلام کرد

مرکز آزمایش الکترونیک ویژه معادن در استان کرمان 
راه اندازی می شود

شعرباف شهردار کرمان در آیین افتتاح شهرداری منطقه 5 کرمان اعلام کرد:

تملک های »قلعه دختر« کرمان انجام 
شده است

مدیرکل پدافند غیرعامل استانداری کرمان:

سوسک سرخرطومی ضررهای زیادی 
به شرق کرمان وارد کرده است

نشست خبری اتاق بازرگانی شرق 
استان با اصحاب رسانه 

با حضور مدیران و کارشناسان بازار سرمایه  صورت گرفت:

تحلیل شرکت صنایع مس افق کرمان 
با نماد فافق در نشست تخصصی

www.daneshpayam.ir
www.jamejamdaily.ir
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رئیس دانشگاه علوم پزشکی کرمان:

نرخ باروری در استان کرمان در حال رشد است
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اقدامات 
شهرداری بم در 

بحث ساماندهی 
پیاده رو ها

هرچند مدتیست نهضت آسفالت در شهرستان 
بــم سیر صــعــودی دارد و اقــدامــات خیلی خوبی 
دربحث آسفالت کوچه ها و معابر شهر شده اما اقدام 
خوب شهرداری درخصوص ساخت وسامان دهی پیاده 
راه ها را نیز قابل تقدیر است  بم باوسعت زیادی که دارد 
وباغشهربودنش هرچند امتیاز خوبی برای این شهرستان 
محسوب میشود اما بدلیل عدم ساماندهی پیاده راه ها 
از زیبایی شهر کاسته شده بود که این کم کاری با تلاش 

شهردار و...
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رییــس کارگــروه کــودکان کار و خیابــان 
شــورای اجتماعــی وزارت کشــور گفــت: 
حــدود ۳۵۰ محلــه کــم برخــوردار در مراکز 
اســتان ها و شهرســتان ها وجود دارد که 
وزارت کشــور برنامه هــای ویــژه ای بــرای 
حل مشــکل حاشــیه بندی در نظر گرفته 

است.
 حجت الاســلام مهــدی ملکی در جلســه 
بررسی مشکلات کودکان کار شهرستان 
بــم افــزود: موتــور تولیــد آســیب، مناطق 
کــم برخوردارهســتند بــه همیــن دلیــل 
مشــکلات محلات کــم برخــوردار در حال 

احصا است.
به گفته وی هر چه مناطق کم برخوردار به 
سایر مناطق برخوردار شهر نزدیک شوند 
آســیب نیــز کاهــش می یابــد و کاهــش 

آســیب اثــرات خــود را در بقیــه محــلات و 
سطح شهر خواهد گذاشت.

این مســئول همچنین اظهارداشــت:در 
بحث حمایت کــودکان کار از محل منابع 

ســازمان اجتماعــی کشــور شهرســتان 
بــم را بــه صــورت ویــژه خواهیم دیــد. وی 
افزود: اگرچه بسیاری از کودکان کار را اتباع 
خارجی تشکیل می دهند اما این داستان 

باز هــم غم انگیــز اســت، این امر خــود به 
عنــوان یــک معضــل و آســیب اجتماعــی 
تلقــی می شــود. حجــت الاســلام ملکــی 
ادامــه داد: تاکنــون در حوزه اتبــاع خارجی 

دســتگاه های مختلفی فعالیت داشتند 
اما عدم هماهنگی وجود داشت و اکنون 
تمرکز روی ســازمان ملی مهاجرت شکل 
گرفته اســت. رییس کارگروه کــودکان کار 
و خیابــان شــورای اجتماعی وزارت کشــور 
گفت: در این ســفر گزارشــی از ظرفیت ها 
و مشــکلاتی کــه در حــوزه کــودکان کار 
وجود دارد ارایه شد و امیدواریم به زودی 
در زمینــه کنتــرل و پیشــگیری از آســیب 
اجتماعی کودکان کار در این شهرســتان 
خ دهــد. رییس کارگروه  اتفاقات مبارکی ر
کــودکان کار و خیابــان شــورای اجتماعــی 
وزارت کشــور بــرای شــرکت در جلســه 
کارگــروه کــودکان کار خیابانــی و دیــدار بــا 
سمن ها)ســازمان های مــردم نهــاد( بــه 

شهرستان بم سفر کرده بود.

نیاز به مســکن، همواره 
و در طــول تاریــخ، یکی از 
اساســی تریــن نیازهــای 
بشر بوده که با پیدایش 
شــهرها و افزایش جمعیــت و به دنبــال آن، کمبود 
مســکن عرضه شــده در مقابل جمعیــت فزاینده، 
تامین این نیاز برای افراد جامعه به یکی از مهم ترین 
دغدغه هــای دولت هــا تبدیــل شــده اســت. بدین 
، دولت ها ســعی کــرده اند تــا با اعطــای انواع  منظور
مختلفی از تسهیلات مربوط به مسکن، به حل این 

مشکل کمک نمایند.
ح مسکن   پرداخت وام مسکن از سوی بانک ها، طر
ح های دولت  ح مســکن ملی، از جملــه طر مهر و طر
ح  ایــران، در راســتای معضل مســکن هســتند. طر
مســکن ملــی، بــا هــدف کمــک بــه خانــه دار کــردن 
اقشار ضعیف و متوسط جامعه ارائه گردیده و بنای 

ح، 4۰۰  دولت بر این اســت که تا پایان اجرای این طر
هــزار واحــد مســکونی در اختیــار متقاضیــان واجــد 

شرایط قرار گیرد.
ح مســکن ملی، عنوان طرحی اســت که از سوی  طر
دولت یازدهم و دوازدهم و  با هــدف کمک به خانه 
دار شــدن اقشــار متوســط و ضعیــف جامعــه ارائــه 
ح مســکن  گردیده اســت. مرحلــه اول ثبــت نام طر
ملی، از سه سال گذشته آغاز گردیده و وعده دولت، 
واگذاری 4۰۰ هزار واحد مسکونی به متقاضیان واجد 

ح می باشد الشرایط، تا پایان اجرای این طر
البتــه بــا  تاکیــدات ریاســت محتــرم جمهــور در این 
خصوص وتلاش و پیگیری هــای مجدانه رئیس راه 
و شهرسازی شهرستان نرماشیر در جهت خانه دار 
کردن اقشــار کــم در امد جامعــه شــاهد اقدامات  و 
عملکرد خوب این ســازمان در ایــن زمینه بوده ایم 
ح  که با تلاش های صورت گرفتــه  زمین های این طر
در اختیار بنیاد مســکن قرر گرفته است و ۳۰ قطعه 

آن در حال ساخت می باشد.
در ادامــه حمایــت از اقشــار کــم درآمد جامعــه علی 
الخصوص مددجویان کمیته امداد و بهزیستی  برای 
تامین زمین آنها نیز از ســوی اداره راه و شهرســازی 

نرماشیر اعلام آمادگی شده است. 
ح  عملکرد اداره راه و شهرسازی نرماشیر در حوزه طر

نهضت ملی مسکن
۱-واگــذاری زمیــن بــه بنیــاد مســکن، جهت پــروژه 
ساخت )۳۰ قطعه 2۵۰ متری تعداد ۱۵ واحد( درحال 

ساخت 
2-اعــلام آمادگــی تامیــن زمیــن بــرای مددجویــان 

بهزیستی   
۳- اعــلام آمادگــی تامیــن زمیــن بــرای مددجویــان 

کمیته امداد
4-تامین زمین جهت احداث پارک شهدای گمنام

ح جوانــی جمعیــت )۱۰۰  ۵- تامیــن زمیــن بــرای طــر
قطعه(

6- اعلام آمادگی تامین زمین برای آموزش و پرورش  
جهت ساخت مدرسه )۵۰۰ متر مربع(

7- تامیــن زمیــن بــرای مقبــره شــهدای گمنــام )۱۰۰ 
متر مربع(

8- تامیــن زمیــن بــرای دانشــگاه علــوم پزشــکی 
)احداث مرکز بهداشت(

۹-تامین زمین جهت احداث پارک بانوان 
عملکــرد اداره راه و شهرســازی نرماشــیر در حــوزه 

اخذ سند
۱-اخــذ ســند اراضــی مــازاد دســتگاههای دولت به 
میــزان 2.۵ هکتــار جهــت، امــر ســاخت مســکن و 

غیره...
2-اخذ سند تفکیکی به تعداد ۳۰۰ قطعه

۳- تنظیم صــورت جلســه تحویــل تحول، بــا منابع 
) طبیعی به میزان )2۰۰ هکتار

4- پیگیــری و تکمیــل ســایت اداری شهرســتان 
نرماشیر با زیر بنای ۱4۰۰ مترمربع

۵- تنطیم صورت جلسه تحویل سایت اداری جهت 
مستقر کردن 8 اداره شهرستان

6- پیگیــر اراضــی اختلافــی بــا شــهرداری ها و رفــع 
مشکل آنها

7- پیگیــری کمیســیون رفــع تداخــلات جهــت رفع 
مشکل واگذاری های  جهاد کشاورزی به کشاورزان 
8- برگذاری جلسات متعدد شورای مسکن، جهت 
جلوگیری از ساخت و ساز غیرمجاز همچنین مبارزه 

با زمین خواری
عملکرد اداره راه و شهرسازی نرماشیر در حوزه راه  

-ریگان و  ۱-پیگیری در خصوص باند دوم نرماشــیر
، عملیات  پروژه در آینده نزدیک با تعییــن پیمانکار

اجرایی آن انجام خواهد گرفت.
-ضیا آبــاد بــا  2-ایمــن ســازی محــدوده نرماشــیر

استفاده از نیوجرسی
۳- تعمیر و تجهیز اداره شهرستان

درپایــان از زحمات و حمایت همــه عزیزان خصوصا 
نماینــده محتــرم شهرســتان نرماشــیر در مجلس 
شــورای اســلامی، مدیرکل محترم راه و شهرسازی، 
معاونت محترم توســعه مدیریت و منابع انســانی 
و توســعه ســاخت، همچنیــن همــه ی همــکاران و 
فرماندار و امام جمعه محترم و همه اعضای شورای 
اداری شهرســتان ، شــهرداران- اعضــای محتــرم 
شورای اسلامی- فرماندهی محترم نیروی انتطامی، 
فرماندهی محترم سپاه شهرســتان تقدیر و تشکر 

می کنم.

وزارت کشور برنامه ویژه ای برای ساماندهی حاشیه نشینی دارد

عملکرد راه و شهرسازی شهرستان »نرماشیر« در حوزه های مختلف

خانــواده  و  بانــوان  امــور  مدیــرکل   
دولــت  گفــت:  کرمــان  اســتانداری 
بســته های حمایتــی خوبــی بــرای رشــد 
جمعیــت فراهــم کــرده و هشدارســازی 
جمعــی همــراه با اطــلاع رســانی در رابطه 

با افزایش جمعیت باید اتفاق بیفتد.
 مریم الســادات طباطبایــی در همایش 
تبیین تهدیــدات حوزه بــاروری و جوانی 
جمعیــت بــا اشــاره بــه تاکیــدات رهبــر 
مســاله  بــر  اســلامی  انقــلاب  معظــم 
ود: معظــم لــه  افزایــش جمعیــت افــز
بیــش از 4۰ مرتبــه در رابطــه بــا مســأله 
جمعیت صحبــت کردند و تذکــر دادند.
وی اظهــار داشــت: رهبر معظــم انقلاب 

اســلامی مــا را موظــف کردنــد تــا بحــث 
افزایــش جمعیــت را دنبــال کنیــم، امــا 
بــرای برخــی از افــراد مبحــث جمعیــت 
اصلا مهم  نیست که جای سئوال دارد.

خانــواده  و  بانــوان  امــور  مدیــرکل 
اســتانداری کرمــان تصریــح کــرد: آینــده 
کشــور از هــر نظــر بــه افزایــش جمعیت 
نیــاز دارد و بــرای حمایــت از یــک فــرد 
سالمند حداقل ســه نفر نیاز است و در 
خ رشــد جمعیت  ســال ۱4۳۰ با همین نر
۳۰ درصد کشــور بالای 6۰ ســال هستند.
و  بهداشــت  وی  نیــر کــرد:  تاکیــد  وی 
خانواده هــا بــرای حمایت از ســالمندان 
می شــوند. متحمــل  یــادی  ز ینــه  هز

وز  امــر کــرد:  نشــان  خاطــر  طباطبایــی 
اغلب یــک یا 2 فرزنــد دارند و بایــد توجه 
زنــدآوری باقیــات و صالحــات  کنیــم فر
اســت و بایــد حتمــا فرزنــدآوری فرهنگ 

سازی شود.
یــم  ژ ر جنایــات  بــه  اشــاره  بــا  وی 
اظهارداشــت:  غــزه  در  صهیونیســتی 
تعداد شــهدای فلســطینی از هفت هزار 
نفــر گذشــته و هــر انســان آزاده ای ایــن 

جنایت ها را فریاد می زنند.
کرمــان  اســتانداری  بانــوان  مدیــرکل 
بیــان کــرد: عــده ای درصدد هســتند که 
مســاله را عادی جلــوه بدهنــد و بگویند 
جنگ اســت امــا وظیفــه ما اســت که در 

یــم و در حــد  جایگاهــی کــه حضــور دار
تــوان خــود در تبییــن مظلومیــت 

مــردم غــزه ســخن بگوییــم.
همایــش تبییــن تهدیدات 

جوانــی  و  وری  بــار حــوزه 
حضــور  بــا  جمعیــت 

مطالعــات  مرکــز  دبیــر 
جمعیــت  راهبــردی 

ســالن  در  کشــور 
)ع(  اعظــم  پیامبــر 

اســتانداری کرمــان 
برگزار شد. /ایرنا

مدیر کل ســازمان های 
مردم نهاد و موسسات 
خیریــه ســلامت وزارت 
بهداشــت در بازدیــد از مرکــز جامــع پزشــکی هســته 
ای کمــک )نحســتین وتنهــا موسســه حمایــت از 
کــودکان مبتــلا به ســرطان جنــوب شــرق کشــور (  در 
ابتدای میــدان اول هفــت باغ ، گفــت : کرمــان یکی از 
اســتان هایــی اســت کــه خیریه هــای حــوزه ســلامت 
با دانشــگاه علــوم پزشــکی همــکاری و ارتباط بســیار 
خوبــی دارنــد ، نیکــوکاران در کرمان قدمهــای موثری 
در حوزه ســلامت برداشــته اند و برای بازدیــد از روند 
پروژه  موسسه کمک آذرماه مجددا به کرمان می آید .      
محمدجواد حیــدری پور گفــت : وزارت بهداشــت در 
کنار خیریه ها اســت تــا پروژه های موسســات خیریه 
ســریعتر به نتیجه برســند و کارگروهی تشــکیل داده 
شده تا مشکلات بررسی شود و در نهایت در کارگروه 

ح می شود   ریاست جمهوری مشکلات مطر
  وی  افزود : اســتان کرمان ظرفیت های بسیار خوبی 
دارد باید با کمک اســتاندار که نماینده دولت اســت 
، از صاحبــان صنایــع خواســت کــه بــه نیــاز ســنجی 
سلامت پاســخ مثبت دهند، مشــارکتهای اجتماعی 
در بخشــنامه ها نمــی گنجنــد و افــراد بایــد بــا میــل و 
رضایت وارد این حیطه شــوند .  امــور خیریه در حوزه 
ســلامت بســیار مهم اســت و آورده های مالــی ندارد 
اماآورده های اجتماعــی خوبی برای صاجبــان صنایع 
دارد و قطعا دعای خیر بیماران و خانواده هایشــان را 
به دنبال دارد . کار در خیریه ها همانند کار رزمندگان 
اســت ، زمانی کشــور نیاز به دفاع داشــت و امروز نیاز 

به کمک در حوزه ی سلامت .  
مدیر عامل موسســه کمک با بیان این که  مطالبات 
ما ملــی اســت و مختــص بــه خیریــه و اســتان خاصی 

نیســت گفــت : تقاضــای مــا اینســت کــه ،نهادهــا 
یــه  و ســازمانهای دولتــی در کنــار موسســات خیر
باشــند و به موسســات خیریه بــه عنــوان بنگاههای 
اقتصــادی نــگاه نکننــد . و ایــن یــک پیشــنهاد ملــی 
است . ســرمایه هایی که نیکوکاران به خیریه ها اهدا 
می کننــد در ســپرده های بانکی موسســات ســرمایه 
گزاری می شود و متاسفانه  به این سرمایه ها مالیات 
تعلــق می گیــرد کــه بــا شــفاف ســازی فعالیت هــای ، 
ســازمانهای نیکوکاری می شــود ایــن مالیــات به نفع 

خیریه ها حذف شود .  
 دکتــر علیرضــا عبــدی افــزود :ســازمانها ونهادهــای 
دولتــی همچــون ، آب ، بــرق ، گاز و محیــط زیســت ، 
اقتصــاد و دارایــی ، شــهرداری ها و.... بایــد در رفــع 
موانــع کوشــش کننــد و حتــی در کاهــش هزینه هــا 

قدم بردارند .  
پروفســور داعــی بــا بیــان این کــه دســتگاههای مرکز 
جامــع پزشــکی هســته ای کمــک آمــاده ی نصــب 
هســتند ، گفــت : فضــای فیزیکــی  ســاختمان هر چه 
ســریعتر بایــد بــه مرحلــه ی بهــره بــرداری برســد .در 
حــال حاضــر بیمــاران  بــه دلیل نبــودن دســتگاه پت 
اسکن  متحمل سختی های زیادی می شوند و علاوه 
بــر رنــج بیمــاری رنــج ســفر را هــم متحمــل می شــوند 
. در صورتیکــه اگــر بودجــه تزریــق شــود مجموعــه بــا 
سرعت پیشرفت کرده و دستگاه آماده بهره برداری 
می شــود.   دکتر علی جمعه زاده ) مدیــر گروه فیزیک 
پزشکی دانشگاه علوم پزشکی کرمان و عضو هیات 
امنــا موسســه کمــک ( گفــت : مرکــز جامــع پزشــکی 
هســته ای کمــک کرمــان در ۵هــزار متر مربــع در حال 
ساخت است و به دستگاه های پت اسکن ، اسپکت 
سیتی ، یددرمانی و مرکز جامع تصویربرداری پزشکی 

مجهز می شود . 

مدیر کل سازمانهای مردم نهاد و موسسات خیریه سلامت وزارت بهداشت:

مطالبات ما،ملی و مختص خیریه و 
استان خاصی نیست  

خبر

اجتماعی 2
ح اهدای  مدیرکل کتابخانه های عمومی استان کرمان گفت: طر
کتاب با نیت شهید حاج قاسم سلیمانی در کتابخانه های عمومی 
به طور ویژه ادامه  دارد و حدود 2۰ هزار جلد کتاب به کتابخانه های 

استان اهدا شده است.
احمد وفایی در جلسه انجمن کتابخانه های عمومی استان 
کرمان از اوضاع رو به بهبود شاخص کتابخانه ها سخن گفت و 

افزود: بیش از یک میلیون جلد کتاب در شش ماهه نخست 
سال جاری در استان به امانت رفته و در جشنواره ملی کتابخانی 
رضوی با 8۰ هزار شرکت کننده براساس کد ملی، رتبه اول کشوری 

را کسب کردیم.
ح اهدای کتاب با نیت شهید حاج قاسم  وی اظهار کرد: طر
سلیمانی در کتابخانه های عمومی به طور ویژه ادامه  دارد و حدود 

2۰ هزار جلد کتاب به کتابخانه های استان اهدا شده است، علاوه 
بر این که حدود 8۰۰ میلیون تومان جهت جلب نظر خیران را در 
حوزه تجهیزات و خرید کتاب برای کتابخانه های استان داشته ایم. 
وفایی عنوان کرد: توانستیم برای کتابخانه های تازه تاسیس 
، ریگان و همچنین اولین کتابخانه سیار  در جازموریان، خَبر

رفسنجان نیرو جذب کنیم.

مدیرکل کتابخانه های 
عمومی استان  خبر داد:

اهدای20 هزار جلد 
کتاب به نیت حاج 

قاسم در کرمان وزنامه د  ر اســتان کرمان ضمیمــه رایگان ر
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خبر

وزیر فرهنــگ با تجهیز تــالار هنر 
کرمان موافقت کرد

 وزیر فرهنگ و ارشــاد اســلامی در دیدار اســتاندار 
کرمان بــا تجهیــز تــالار فرهنــگ و هنر این اســتان 
که بهمن ســال گذشــته به بهــره برداری رســیده، 

موافقت کرد.
 ایــن موافقــت در دیــدار روز دوشــنبه اســتاندار 
کرمان و مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی کرمان 

با وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی حاصل شد.
تــالار مرکــزی شــهر کرمــان، بزرگ تریــن مجموعــه 
ح مطالعاتی  فرهنگی هنری این شــهر است که طر
آن از ســال 82 آغاز شــد. ســاخت این پروژه بعد از 
ح در ســال 88 در قالــب مجتمع فرهنگی  تهیه طر
هنری تالار مرکزی شهر کرمان به عنوان یک پروژه 
ملی آغاز شــد و در تمامی این ســال ها مشکلات، 
یــادی باعــث تاخیــر در  مســائل و چالش هــای ز
بهره بــرداری از این پروژه و مانــع تحقق وعده های 
مســئولان شــده بود تا این کــه در یکســال دولت 
مردمــی، بــه طــور رســمی افتتــاح شــد. آنطــور کــه 
مســئولان فرهنگی کرمان می گوینــد بیش از یک 
ســوم کل اعتبارات این پــروژه در همین یکســال 

و دولت سیزدهم تامین شد و تخصیص یافت.
و  همایش هــا   ، تئاتــر اختصاصــی  ســالن های 
موســیقی، گالری ها، نمایشگاه، کتابخانه و کارگاه 
ساخت دکور از قســمت های مهم تالار فرهنگ و 
هنر کرمان است که با معماری منحصر به فرد آن 
خاستگاه مناســبی برای برگزاری رویدادهای فاخر 

کشوری شده است.

خبر

 فرمانده سپاه استان کرمان:
تحول  شـــورای  اســتــان  نقطه   ۷۵۰ 
محله اسلامی تشکیل شده است

 7۵۰ در  گفت:  کــرمــان،  استان  ثـــارالله  سپاه  فرمانده  
نقطه استان شــورای تحول محله اسلامی تشکیل و 
شناسایی آسیب ها و مشکلات محلات در حوزه های 

مختلف انجام شده است.
ارکــان و فعالان  ســردار محمدعلی نظری در همایش 
بــا محکوم  کــرمــان  مساجد و محلات اســتــان اســتــان 
رژیــم صهیونیستی،  کــودک کــش  ــم  رژی کــردن جنایات 
اظهار داشت: هر روز به تعداد کودکان و زنانی که توسط 
اسرائیل کشته می شود، افزود می شود و این جنایات 
برای  را  کودک کش  رژیــم  این  واقعی  چهره  ددمنشانه 

جهانیان آشکار کرده است.
ــم بــه دنــبــال تــرویــج  ــ ــه دشــمــن دائ ــن ک ــا بــیــان ای وی ب
گفت:  اســت،  کشور  در  بــاری  و  بی بند  و  تجمل گرایی 
دنبال  را  کــشــور  در  اســلامــی  مــحــلات  تشکیل  ســپــاه 
می کند و محله عاری از فقر، بی سوادی، اعتیاد، طلاق و 
سایر آسیب های اجتماعی را به کمک مساجد به عنوان 
بسیار  نیز  می کنیم.محلات  دنبال  عظیم  پایگاه  یک 
اهمیت دارد.فرمانده سپاه ثارالله استان کرمان با اشاره 
توسط  رضویون  گشت های  کــردن  اجرایی  این که  به 
بسیج در جهت امنیت پایدار محلات در دستور کار و 
در حال انجام است، گفت: در 7۵۰ نقطه استان کرمان 
شورای تحول محله اسلامی تشکیل شده و شناسایی 
مختلف  حــوزه هــای  در  محلات  مشکلات  و  آسیب ها 
برای رسیدن به محله اسلامی به کمک امام جماعت 

مسجد انجام شده است.

گزارشگر

محبوبه احمدی

مدیرکل امور بانوان و خانواده استانداری  کرمان: 

دولت بسته های حمایتی خوبی برای رشد جمعیت تهیه کرده است

 خبرنگار

ی نیا  رضا ذاکر



رئیس  دانشگاه علوم پزشــکی کرمان با بیان این که 
فرهنگ اشتباه فرزندآوری آسیب های زیادی داشته 
خ باروری در  اســت، گفت: با اقدامات انجام شــده نــر

استان کرمان رشد داشته است.

گاهــی در ارتبــاط بــا تلــه جمعیتــی، با   جلســه ارتقــاء آ
حضور صالح قاســمی دبیر مرکز مطالعــات راهبردی 
جمعیت کشور و جمعی از مســئولان استان کرمان 
در ســالن پیامبــر اعظــم)ص( اســتانداری کرمــان 

برگزار شد.
بــه گــزارش جام  جــم، مهــدی احمدی نــژاد در ایــن 
جلسه با محکوم کردن کشتار بی رحمانه و اقدامات 
وحشــیانه رژیــم صهیونیســتی علیــه مــردم مظلــوم 
فلســطین اظهــار داشــت: جوانــی جمعیــت یکــی از 

مســائل روز کشــور اســت و همــه وظیفــه داریــم در 
راســتای تحقق منویــات رهبر معظم انقــلاب و آینده 
کشــور تــلاش کنیــم.وی بــا بیــان این کــه متاســفانه 
زنــدی در  ســال ها فرهنــگ اشــتباه یــک یــا دو فر
خانواده بــر جامعــه حاکــم بــود و آســیب های زیادی 
بر جامعــه داشــته اســت، گفــت: بــا اقدامــات انجام 
خ باروری در استان کرمان رشد  شده خوشبختانه نر
داشته است. رئیس دانشگاه علوم پزشکی کرمان با 
اشاره به این که مادر در دوران باروری باید احساس 

امنیت و آرامش داشــته باشــد، ادامه داد: این گونه 
نیســت کــه مــادر از همــان ابتــدا تحــت نظر پزشــک 
متخصص قرار گیرد.وی با بیان این که دسترســی به 
کارشــناس مامایی در تمام مراکز درمانی وجود دارد 
که هم توانمندی لازم را دارند و هم همیشه پاسخگو 
هســتند، افزود: امیدوار هســتیم با اصــلاح فرهنگ 
اشــتباه گذشــته در زمینه هــای مختلــف جامعــه بــه 

فرزندآوری روی آورده و آینده کشور را نجات دهیم.
در ایــن جلســه ابراهیــم کریمــی، مدیــرکل پدافنــد 

غیرعامــل اســتانداری کرمــان نیــز بــا تبریــک هفتــه 
پدافند غیرعامل، اظهار داشــت: یکی از رسالت های 
مــا شناســایی تهدیــدات و برطــرف کــردن آن تهدید 
است. مدیرکل پدافند غیرعامل اســتانداری کرمان 
بــا بیــان این کــه امــروز کاهــش جمعیــت در کشــور 
یک تهدیــد جــدی محســوب می شــود، گفــت: همه 
یــم در ایــن  مســئولان و آحــاد جامعــه وظیفــه دار
راســتا تلاش کنیم و نیاز کشــور به جمعیت و جوانی 

جمعیت را تبیین کنیم.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی کرمان:

خ باروری در استان کرمان در حال رشد است نر

 شهردار کرمان با اشاره به این که حریم میراثی قلاع 
ح تفصیلی  دخــتــر و اردشــیــر مشخص شـــده و طـــر
ــن 2 قلعه در دســتــور کار  مــوضــوعــی بـــرای امـــلاک ای
اســت، گفت: تمامی تملکات قلعه دختر با هزینه 
شــهــرداری انــجــام شــده اســت و تملک پهنه ای در 

حوزه قلعه اردشیر را نیز آغاز کرده ایم.
سعید شعرباف در نشست خبری با اصحاب رسانه 
ــاره به این که سه مــاه پیش، تمامی تملکات  با اش
قلعه دختر کرمان انجام شده است، گفت: در حوزه 
قلعه اردشــیــر نیز بــه صـــورت پهنه ای تملکات با 
محوریت امام زاده محمد در این شهر در حال انجام 

است.
ح جامع ترافیک  وی با اشاره به این که همزمان که طر
ح جــامــع شــهــری نیز در حال  ــود، طـــر ــی ش نوشته م
نوشته شدن اســت، تصریح کــرد: در حــوزه مسائل 

ح کاملا هماهنگ هستند. ترافیکی این 2طر
فضای سبز نامتقارن در شهر کرمان

شعرباف با اشاره به این که سرانه فضای سبز شهر 
کرمان بدون احتساب کمربند سبز ۱۱.8درصد است 
که باید به ۱۵درصـــد برسد، گفت: فضای سبز این 
شهر به شدت نامتقارن توزیع شده و کیفیت آن در 

مناطق مختلف متفاوت است.
وی گفت: 2۰۰ هزار متر مربع پارک مقیاس محله ای 
در این 2ســال در شهر کرمان ایجاد شده که توزیع 
این پارک ها در مناطقی است که بیشترین مشکل 
تــوزیــع فضای سبز را در آن مناطق شاهد بودیم.
شهردار کرمان با اشاره به این که امسال حدود 4۰۰ 
میلیارد ریــال بــرای بهسازی پــارک هــای شهر کرمان 
اعتبار گذاشته شــده اســت، گفت: بــه دنــبــال این 
هستیم به جای ایجاد پارک جدید، پارک های قدیمی 

ایــن شهر بهسازی و وسایل بــازی در آنها تعویض 
ــاره بــه ایــن کــه شــهــرداری کــرمــان در  شــــود.وی بــا اشـ
ــرد: به  کشور بیشترین ســرانــه نیرو را دارد، بیان ک
دنبال این هستیم کارها را در شهرداری با واسپاری و 

بدون جذب نیرو جلو ببریم.
جشنواره پروژه های شهری

شعرباف بــا اشـــاره بــه ایــن کــه رویــکــرد شــهــرداری در 
ششمین جشنواره پــروژه هــای شهری ایــن بــود که 
پروژه ها به صورت تجمیع شده افتتاح شوند، گفت: 
میانگین عددی 8۰پــروژه این جشنواره ۱۰۰میلیارد 
ــروژه در 8۰  ریــال بــوده اســت، البته می شد ایــن 8۰پـ
هفته تقسیم و افتتاح شوند، امــا بنای ما ایــن بود 
ــای مختلف در کنار هم افتتاح  که پــروژه هــا با وزن ه

شوند.
پل شهدای خلبان

ــاره به این که در ســال جــدیــد24۰۰ میلیارد  وی با اش
ریال اعتبار پروژه های تقاطع غیرهمسطح به اتمام 
فــاز یــک پــل شــهــدای خلبان اختصاص پــیــدا کــرده 
است، گفت: با انجام فاز2 این پل مجموعا به قیمت 
ح عمرانی  امروز هشت هزار میلیارد ریال در این طر
هزینه خواهد شد و ما حق داریم سوال کنیم هزینه 
؟! این سوال اشکالی  این مقدار منطقی است یا خیر
بود که بنده به اجرای این پل در گذشته داشتم اما 
نکته این است که متخصصان فنی می گویند وقتی 
فاز اول پل شهدای خلبان انجام می شود باید فاز 

دوم نیز انجام شود.
ــان گــفــت: در حــــوزه ســالــگــرد شهید  ــرم شـــهـــردار ک
سلیمانی تمام هزینه های که شــهــرداری کــرده طی 
سال های گذشته در آنجا ماندگار شده و در حوزه 
اقـــدامـــات چهارمین مــراســم ســالــگــرد ایـــن شهید 

بزرگوار شهرداری سراغ کاری رفته که هم برای مراسم 
سالگرد و هم برای مردم فایده داشته است.

مناسب سازی معابر
وی گفت: در حوزه مناسب سازی تمام معابر جدید 
ــد انجامد  ــازدی از ســوی مــشــاوران و متخصصان ب
ــازی از ســـوی آنــان  مــی شــود و تــا تــایــیــد مــنــاســب سـ
صــورت نگیرد اتمام ایــن معابر و پــروژه هــای جدید 

اعلام نخواهد شد.
انتقاد حق اعضای شورای شهر است

شعرباف با اشاره به این که شورای شهر نمایندگان 
مردم هستند، گفت: با تمام احترام، تمامی انتقادات 
اعــضــای شـــورا را حــق قــانــونــی ایــن اعــضــا مــی دانــیــم؛ 
ــه لــحــاظ فــنــی و تخصصی  هــر چــنــد ممکن اســـت ب
اختلافاتی بین ما و اعضای شورا وجود داشته باشد 
امــا نظر بنده ایــن اســت که تمامی اعضای شــورا در 
خدمت نیتشان خدمت به مردم است و باید ما نیز 
در خدمتشان باشیم از این رو هیچ جا خط قرمز برای 
نظارت شورا نیست و در هر جا می توانند ورود کنند 

و اظهار نظر داشته باشند.
، نخبگان شهر  وی بیان کــرد: اعضای شــورای شهر
و.. بــرای مناصب مختلف در شهرداری گزینه هایی 
را پیشنهاد می دهند اما تصمیم نهایی همیشه با 
شهردار بوده و یک مورد از این انتصابات با فشار و 

علی رغم نظر شهردار انجام نشده است.
شــهــردار کرمان کمبود و شــوری آب را از مشکلات 
ــرد: در گذشته  شــهــرداری کــرمــان دانــســت و بیان ک
فاصله آبــیــاری در مجموعه بوستان قائم حتی به 
۹۰ روز هــم رســیــده بــود و هزینه بسیار خوبی بــرای 
ــت و بــا تکمیل  ــام صـــورت گرفته اس تکمیل آب خ
حلقه شهدای خانوک حدود ۵۰ لیتر آب به ظرفیت 

ما اضافه می شود و تا حد وزارت کشور نیز پیگیر 
سهم شهرداری کرمان از پساب فاضلاب هستیم.

مبارزه با فساد
ــوزه مــبــارزه بــا فساد در  وی بــا اشـــاره بــه ایــن کــه در ح
شهرداری بخش زیادی به زیر ساخت ها بر می گردد، 
گفت: در گــام اول بحث الکترونیکی شــدن توافق 
نامه ها صـــورت گرفته و یکی از مناطق شــهــرداری 
ح شده تا امکان فساد وجود  پایلوت اجرای این طر

نداشته باشد.
وی با اشــاره به این که با الکترونیک شدن خدمات 
ــی رود، گفت:  ــ شــهــری زمــیــنــه هــای فــســاد از بــیــن مـ
بخشی از مــوارد مبارزه فساد مبارزه با معلول ها و 
افـــراد فاسد اســت و در ایــن زمینه اهــل ســرو صدا 
نیستیم که بگوییم تعدادی افراد فاسد شناسایی 
ــوعــه از  ــل 2مــجــم ــداقـ ــا حـ ــتـ ــن راسـ ــ ــم و در ای ــردیـ کـ
ساختارهای که در شهرداری فساد انجام داده بودند 

شناسایی شدند.
افتتاح ساختمان شهرداری منطقه  5 کرمان

 ساختمان شــهــرداری منطقه پنج کرمان در بافت 
تاریخی این کلانشهر افتتاح شد؛ اقدامی که با جابه 
جایی این ساختمان، غیر از ایجاد محلی به منظور 
ارائه خدمات به مردم، پیام مهم دیگری هم داشت، 
این که تا در بافت تاریخی حاضر نباشیم و سکونت 
نکنیم، احیای آن به این راحتی ممکن است میسر 
نباشد.ساختمان جدید شــهــرداری منطقه پنج در 
خیابان امــام خمینی)ره(، کوچه شماره 6 قــرار دارد.
سعید شعرباف شهردار کرمان نیز در مراسم افتتاح 
ساختمان جدید شهرداری منطقه پنج با اشــاره به 
ــرای احــیــای بافت  ضـــرورت حضور و اســکــان مــردم ب
تاریخی گفت: این حضور یعنی مردم بافت تاریخی را 
برای زندگی و کار انتخاب کنند.وی افزود: مهمترین 
راه احــیــای بــافــت تاریخی لــزومــا مــرمــت نیست، در 
واقــع به هر روشــی مــردم به مجموعه بافت تاریخی 
بازگردند این یعنی احیای این منطقه اتفاق افتاده 
است.شعرباف با اشاره به این که احیای بازار تاریخی 
کرمان نیز با انجام رویدادهای مختلف در حال انجام 
است گفت: مطمئن هستیم آمدن و اسکان مرم به 

احیای بافت تاریخی کمک می کند.

شــهــردار کرمان با بیان این که ایــن بنا)ساختمان 
ــرداری مــنــطــقــه پـــنـــج( بـــه خـــودی خـــود  ــ ــه ــ جـــدیـــد ش
ــدارد تاکید کــرد: موضوعیت ایــان بنا  موضوعیت ن
ــردم بــه اینجا بــه حضور  آن اســـت کــه بــا مــراجــعــه مـ
بیشتر آنــان در بافت تاریخی منجر مــی شــود.وی با 
اشــاره به این که طی ســال گذشته بر حضور مردم 
ــا پــنــج شــنــبــه بــازار در »مــیــدان  در ســه شــنــبــه بــازار ی
قلعه« یا »قلعه محمود« اصــرار داشتیم ادامــه داد: 
معتقدیم که حضور مستمر مــردم بیش از هرچیز 
دیگری به بافت تاریخی رونــق می بخشد.شهردار 
کرمان همچنین بر پیگیری مستمر برای بهسازی 
ــام)ره(، مجموعه  وضعیت زمین مجاور مسجد امـ
میدان »ارگ« و خیابان »تجلی«، محله »گلبازخان« و 
حاشیه گلبازخان تاکید کرد و گفت: تا پایان امسال 
رویدادهای متعددی در بافت تاریخی رقم می خورد.
شهردار منطقه پنج کرمان نیز در این آیین افــزود: 
به طور قطع حضور شهرداری منطقه پنج در فضای 
بــافــت تاریخی نــه یــک انــتــخــاب، بلکه یــک ضــرورت 
بود.مرضیه شاه حیدری ادامــه داد: اهمیت بافت 
تاریخی بر کسی پوشیده نیست و حضور شهرداری 
در این منطقه، محرک توسعه و بافت پیرامون آن 
اســت.وی با اشــاره به معماری خــاص و اصیل این 
ــازار »قلعه محمود«گفت:  بنا و هــمــجــواری  آن بــا بـ
به جز بازسازی و ترمیم بام این ساختمان که توسط 
پیمانکار انجام شد، تمامی مراحل بازسازی، مرمت 
و تجهیز ساختمان را هــمــکــاران مــا در شــهــرداری 

انجام دادند.
شـــهـــردار منطقه پــنــج کــرمــان 

هزینه بــازســازی ساختمان 
جدید این منطقه را افزون بر 
۱۰۰ میلیارد ریال اعلام و بیان 

کرد: فرآیند بازسازی بلافاصله 
ــیـــدان  ــد از پــــایــــان کـــــار مـ ــعـ بـ
توحید)ارگ( در خردادماه آغاز 

ــاه  ــج م ــن ــی پ ــ ــد و ط ــ ش
کـــــــــار مـــــتـــــوالـــــی و 
شــبــانــه روزی پــایــان 

یافت.

ــن نشست با  ــورای شهر کــرمــان نیز در ای عضو شـ
اشــاره به این که مجموعه شهرداری منطقه پنج به 
احیای بافت تاریخی و فرسوده کمک خواهد کرد، 
افزود: این شهرداری در سال های گذشته در مکانی 
ــود از  ــده ب کــه در دل بــافــت تــاریــخــی نــبــود، ایــجــاد ش
این رو به احیای بافت تاریخی شهر کرمان نیز کمک 

چندانی نکرد.
ــاد ســاخــتــمــان  ــرد: ایـــجـ ــ حــســیــن چـــنـــاران تــاکــیــد کـ
شهرداری منطقه پنج کرمان در دل بافت تاریخی، 
نقطه امــیــدی بــرای احــیــای بافت تاریخی ایــن شهر 
اســـت.وی افـــزود: دســت کــم در 2 دوره اخــیــر شــورا 
ــن دغــدغــه وجـــود داشـــت کــه در مجموعه بــزرگ  ای
شــهــرداری، مــرکــزی تاسیس شــود تــا بتواند به طور 
تخصصی پهنه بافت قدیم را پشتیبانی کند و به 
ــا، ایـــن پهنه را از کم رونقی  ــزای کمک امــتــیــازهــا و م
و تــخــریــب نــجــات دهــد.چــنــاریــان اظــهــارداشــت: تا 
یــک ســال پیش نیز بــاوجــود مصوبه های حمایتی 
دولــت درخــصــوص رونق بخشی بــه بافت تاریخی، 
اتــفــاق مثبت و پــیــش رونــده ای در بــافــت تاریخی 
کرمان رقم نخورد.طی چندسال اخیر افتتاح هتل 
بوتیکی بسیار ارزشمند در یکی از کاروانسراهای 
ــردم و  ــه مــ ــان ایـــن نــویــد و اطــمــیــنــان را ب ــرم شــهــر ک
مسئولان شهر کــرمــان داده اســت کــه هــم باید به 
این سمت رفت و هم می توان خروجی ارزشمندی 

خلق کرد.

شهردار کرمان در مراسم افتتاح شهرداری منطقه ۵ کرمان اعلام کرد:

« کرمان  تملک های »قلعه دختر
انجام شده است

طی برگــزاری اولین رویــداد تحلیل بازارگردانی ســهام 
شــرکت صنایع مــس افــق کرمان بــه همت شــرکت 
مشــاور ســرمایه گذاری ترنــج بــا حضــور گســترده 
شــرکت ها و کارشناســان بــازار ســرمایه در محــل 

سالن خانه همایش در تهران برگزار گردید .
در ایــن نشســت تخصصی کــه بــا اســتقبال مدیران 
و کارشناســان بــازار ســرمایه روبــه رو شــد، عــلاوه 
بــر ارائــه برنامه هــای شــرکت های ســرمایه گذاری 
مــس سرچشــمه و صنایــع مــس افــق کرمــان، در 
پنلــی مجــزا شــرکت مشــاور ســرمایه گــذاری ترنــج 
اقدام بــه تحلیــل ارزش ســهام شــرکت های مذکورو 

همچنیــن میــزان پیشــرفت و ســوددهی پروژه هــا، 
 ،۱4۰2 ســال  در  شــرکت ها  ســودآوری  پیش بینــی 
برنامه هــای تامین مالــی، برنامــه انتشــار اوراق مالی 
اســلامی، پذیرش و عرضه اولیه ســهام شــرکت های 
فرعی، افزایــش ســرمایه و … نمود.مهنــدس عباس 
پورافغــان ضمــن معرفــی هلدینــگ صنایــع مــس 
افق کرمان و با اشــاره بــه جایگاه ویــژه تحلیل و ارائه 
اطلاعات شــفاف و کامل از ارزش ذاتی یک ســهم به 
بازار ســرمایه اظهار داشــت : این نشســت به منظور 
ایجاد بســتر و زمینه توســعه فعالیت های هلدینگ 
و شــرکت های تابعــه و همچنیــن آشــنایی بیشــتر 

اهالــی بــازار ســرمایه بــا اطلاعــات بنیــادی شــرکت 
هماهنگ و برنامه ریزی شــده است.تشریح عوامل 
کلان اقتصــاد ، شــرایط صنعت، موقعیــت اقتصادی 
تحلیــل  مــورد  مــوارد  دیگــر  از  شــرکت  رقابتــی  و 
مدیرعامــل هلدینــگ صنایــع مــس افق کرمــان بود 
و در ادامــه افــزود: تحلیلگرانی کــه بتواننــد به ارزش 
واقعی ســهم دســت یابند، می تواننــد از این فرصت 
برای حضور و انتفاع در یک ســهم بــا بنیاد قوی بهره 

مند گردد. 
وی در ادامــه اظهارداشــت : اهمیــت مشــارکت و 
ســرمایه گــذاری در راســتای ســود آوری شــرکت بــا 
اتکا بــه تحلیل و اطلاعات شــفاف شــرکت ها صورت 
می پذیــرد کــه هلدینــگ صنایع مــس افق کرمــان به 
گواه کارشناســان و اهالی بازار ســرمایه از شــفافیت 

بالا و مطلوب در بازار برخوردار بوده است .
افــق کرمــان  مدیرعامــل هلدینــگ صنایــع مــس 
ضمــن اشــاره بــه جایــگاه فافــق بــه عنــوان شــرکت 
زیرمجموعــه هلدینگ ســرمایه گذاری سرچشــمه و 

تــی شــرکت صنایع ملــی مس ایــران در  چشــم انداز آ
جهت افزایش تولید محصولات مس اظهارداشــت 
: قطعا بــا ســرعت تغییرات جهانــی و افزایــش تقاضا 
بــرای ایــن فلــز گــران بهــا شــاهد رشــد وتوســعه در 
شــرکت های فعــال در ســرمایه گــذاری در صنایــع 
پائیــن دســت صنعــت مــس خواهیــم بــود .وی بــا 
اشاره به وجود 4۱ قرار داد فعال در هلدینگ صنایع 
مس افق کرمان  اظهارداشــت : طی ســال گذشــته و 
ســال جــاری  27 دســتگاه ماشــین الات ســنگین در 
شرکت ارفع ســازان به جمع ۱۱8۱ ماشین الات فعال 

در هلدینگ اضافه گردید.
 پورافغان همچنین ضمــن اعلام خبــر افتتاح کارگاه 
تولیــد ســبزی و ســالاد بــا ظرفیــت ۱۰ هــزار بســته در 
روز  از نهایی شــدن اقدامات جهت احــداث کارخانه 
تولیــد محصــولات غذایــی بــا توجــه بــه نیــاز ســنجی 
انجــام شــده در منطقــه ویــژه اقتصــادی رفســنجان 

خبر داد.
بهــره بــرداری از خانــه حــاج آقــا علــی بزرگتریــن خانــه 

شــرکت  توســط  رفســنجان  در  جهــان  خشــتی 
همگامــان مس یکــی دیگــر از اقدامــات عملیاتی در 
ســال گذشــته بــود .وی همچنیــن توســعه و تجهیز 
مراکــز درمانــی در شــرکت های ذیــل شــرکت حکیــم 
مــس  بــه عنــوان زیــر مجموعــه ایــن هلدینــگ در 
راســتای ارائــه خدمــات بــا کیفیــت درمانی بــه عموم 
ملــی  شــرکت  محتــرم  پرســنل  و  منطقــه  مــردم 
صنایــع مــس ایــران در شهرســتان های رفســنجان، 

شهربابک، کرمان، سیرجان اشاره نمود.
افزایــش ظرفیــت تولیــد ســولفید ســدیم از ۳6 هزار 
تن بــه ۵6 هــزار تــن در شــرکت سرچشــمه هامون از 
دیگــر مــوارد عملیاتــی هلدینــگ صنایــع مــس افــق 

کرمان بود که توسط مدیرعامل اعلام گردید.
گفتنی اســت اشــتغال بیش از 6 هزار نیروی انسانی 
در هلدینــگ صنایــع مــس افــق کرمــان ، افزایــش 
ســرمایه در شــرکت های زیرمجموعــه هلدینــگ ، 
افزایــش قراردادهــا  در شــرکت های زیــر مجموعــه و 
ن اعلام و مورد بررسی و تجزیه و تحلیل قرار گرفت .

با حضور مدیران و کارشناسان بازار سرمایه  صورت گرفت:

تحلیل شرکت صنایع مس افق کرمان با نماد فافق در تحلیل شرکت صنایع مس افق کرمان با نماد فافق در 
نشست تخصصینشست تخصصی

ــوم فـــولاد  ــوزی ــپ ــم ــزاری س ــ ــرگ ــ ب
ــا حــضــور فــعــال شــرکــت هــای  ب

منطقه گل گهر

بیست و پنجمین سمپوزیوم و نمایشگاه 
بــیــن الــمــلــلــی فــــولاد ۱4۰2 بـــا حــضــور پــررنــگ 
شرکت معدنی و صنعتی گل گهر از 2 الــی 4 
آبان ماه در مرکز نمایشگاه های جزیره کیش 

برگزار شد.
همــکاری  بــا  بین المللــی  ویــداد  ر ایــن 
شــرکت های فــولادی و برخــی دانشــگاه های 
از  عبــور  »مراحــل  ع  موضــو بــا   ، کشــور
فناوری هــای  بــه  موجــود  تکنولوژی هــای 
« و با هدف ایجــاد زمینه  فولاد ســبز در کشــور
مســاعد بــرای برقــراری ارتبــاط میــان دســت 
، پژوهشــگران  اندرکاران صنعت فولاد کشــور
در ایــن زمینــه و بــه منظــور رفــع مشــکلات 
موجود و توســعه هر چه بیشــتر ایــن صنعت 

برگزار شد.
بــه  نیــز  گل گهــر  صنعتــی  معدنــی  شــرکت 
و  ســیرجان  جهان فــولاد  شــرکت  همــراه 
شــرکت توســعه آهــن و فــولاد گل گهر بــا ارائه 
دســتاوردها و توانمندی هــای منطقــه گل گهر 
در غرفــه ای مشــترک در ایــن نمایشــگاه و 
شرکت کارشناســان در همایش آن، حضوری 

فعال داشت.

خبر

وزنامه د  ر اســتان کرمان ضمیمــه رایگان ر

3اجتماعی
آموزان  دانش  اسلامی  انجمن های  اتحادیه  رئیس 
۱۰۰۰ نمایشگاه »نظم جدید  استان کرمان از بر پایی 
جهانی« در مدارس استان به مناسبت ۱۳ آبان خبر 

داد.
نشست  در  شیخی  مهران  جام جم،  گزارش  به 
هماهنگی برنامه های ۱۳ آبان در کرمان با بیان این که 
شده،  نمایان  استکباری  نظام  انحطاط  نشانه های 

دانش آموزان  جهانی،  جدید  نظم   در  کرد:  اظهار 
امروز ما، فردای  ایران عزیزمان را روشن تر از همیشه 
خواهند ساخت.وی از بر پایی ۱۰۰۰ نمایشگاه »نظم 
جدید جهانی« با عنوان نوجهان در مدارس سراسر 
استان خبر داد و افزود: این نمایشگاه شامل محتوا از 
افول قدرت های جهان و پاسخ به نقش دانش آموز در 

آینده ایران اسلامی است.

در  نمایشگاه ها  برپایی  بر  علاوه  کرد:  بیان  شیخی 
سراسر استان، ویژه برنامه نوجهان با حضور دانش 
یکشنبه  روز  در  دنیا  مختلف  کشورهای  از  آموزانی 

هفتم آبان ماه در گلزار شهدای کرمان برگزار می شود.
آموزان   رئیس اتحادیه انجمن های اسلامی دانش 
استان کرمان گفت: ارائه دانش آموزی از نظم جدید 

جهانی جزء اصلی این برنامه است.
پنجشنبه        11  آبان   1402   شماره 6622

رئیس اتحادیه انجمن های اسلامی 
دانش آموزان استان :

برپایی1000 نمایشگاه 
نظم جدید جهانی در 

مدارس کرمان

خبر
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تو همچو صبحی و من شمع خلوت سحرم
تبسمی کن و جان بین که چون همی سپرم

چنین که در دل من داغ زلف سرکش تست
حافظبنفشه زار شود تربتم چو درگذرم

نشست خبری اتاق بازرگانی شرق استان با اصحاب رسانه 

نشست خــبــری اتــاق 
ــازرگــانــی شهرستان  ب
بـــــــــــــم بـــــــاحـــــــضـــــــور 
خبرنگاران واصحاب رسانه در دفتر اتاق بازرگانی 

بم برگزارشد.
ــتــد احــامــد بـــدرآبـــادی در جــمــع  خــبــرنــگــاران با  دراب
اشــاره به اهمیت جایگاه اتــاق بازرگانی به عنوان 
یــک تشکل بــخــش خــصــوصــی گــفــت: ایـــن دفتر 
ــت  ــم فــعــالــیــت اس ــه نــمــایــنــدگــی در ســــال ن

و باید در ایــن مــدت از زحــمــات و تلاشهای آقــای 
محمدحسین اکبری تقدیر کنیم زیرا وی تلاشهای 

زیادی برای اتاق بم انجام داده  است.
به گــزارش خبرنگار جام جم رئیس دفتر نماینده 
اتاق بازرگانی شرق استان افــزود: بعد از سیرجان 
با توجه به شرایط اقتصادی خاصی که دارد دفتر 
نمایندگی اتــاق بــازرگــانــی بــم در رتبه دوم استان 

قرار دارد.
ــاق بــارزگــانــی را رفــع مــوانــع کــاری  وی هــدف اصلی ات

بــازرگــانــان و تعامل مثبت بــازرگــانــان و حاکمیت 
ــارت  ــای دفــتــر دارای ک ــض ــوان کـــرد و گــفــت: اع ــن ع
بــازرگــانــی هستند و شامل بــازرگــانــان غیردولتی، 
صــاحــبــان صــنــایــع و کــســب کـــارهـــای خــصــوصــی 
ــای بــــدرآبــــادی هــمــچــنــیــن از رفــع  ــ مـــی شـــونـــد. آقـ
ــا بـــه عـــنـــوان یــکــی از  ــرمـ مــشــکــلات صـــــــادرات خـ
نمونه های رفــع موانع در تعامل با دستگاههای 
دولتی نام برد و افــزود: برگزاری نمایشگاه، ایجاد 
اتاق مشترک، برگزاری کلاس آموزشی و پیدا کردن 

بازارهای جدید از دیگر وظایف اتاق بازرگانی است.
بدرآبادی در ادامه در خصوص انجمن خرما گفت: 
ایـــن انــجــمــن مــانــنــد انــجــمــن هــای پــســتــه، فــرش، 
صنایع، سنگ و... از تشکلهای زیرمجموعه اتاق 
بــازرگــانــی اســت. وی خاطرنشان کــرد: بــا توجه به 
اهمیت خــرمــا بــا ایــن کــه در شــرق اســتــان انجمن 
ــم و ایــن انجمن در اســتــان تشکیل  ــداری خــرمــا ن
می شود با این حال 8۰ درصــد اعضای آن از شرق 
استان هستند . وی با اعــلام نگرانی از مشاهده 

آفـــت ســوســک ســرخــرطــومــی حنایی 
ــرق اســتــان گــفــت: یکی  در نخلستانهای ش

از دغـــدغـــه هـــای اصــلــی اتــاقــبــازرگــانــی ســوســک 
سرخرطومی است و اگر پیشروی متوقف نشود 
ســالــهــای سختی خــواهــیــم داشـــت. مــا در اولین 
ــرای  ــم و ب ــ قـــدم ســتــاد ایـــن آفـــت را تشکیل دادی
اکیپی که طی چند روز آینده پایش را آغاز می کند، 
صــد میلیون تــومــان اعتبار بـــرای کمک بــه جهاد 

کشاورزی در نظر گرفتیم.
بــدرآبــادی در پایان اظهار کــرد: با این روش پایش 
در بــلــنــد مـــدت مــوافــق نیستیم و بــا آمــــوزش و 
گـــاه ســـازی مـــردم و همچنین حــضــور شرکتهای  آ
ــت در  ــن آف خصوصی جهت پــایــش و مــبــارزه بــا ای

آینده نتیجه بهتری حاصل خواهد شد.
ــف ســجــادی  ــوس گــفــتــنــی اســت در ایـــن جــلــســه ی
رئیس کمیسیون گردشگری دفتر نمایندگی اتاق 
بازرگانی شرق کرمان به تشریح برخی برنامه های 
ایــن کمیسیون در حـــوزه گــردشــگــری پــرداخــت و 
تاکید کـــرد: در تلاشیم بــا همکاری اهــالــی رسانه 
برای رونق گردشگری شرق استان گامهای بلندی 
برداریم.وار اصحاب رسانه می خواهم تاباحمایت 

خود مارادراین مسیرهمراهی نمایند.

مهندس ریاضی شهردار بم:
همسازی فضاها و زیرساخت های شهری بر اساس اولویت و 

نیاز انجام می شود 
خیلی  اقــدامــات  و  دارد  صــعــودی  سیر  بــم  شهرستان  در  آسفالت  نهضت  مدتیست  هرچند 
خوبی دربحث آسفالت کوچه ها و معابر شهر شده اما اقدام خوب شهرداری درخصوص 
را نیز قابل تقدیر است  بم باوسعت زیادی که دارد  ساخت وسامان دهی پیاده راه ها 
وباغشهربودنش هرچند امتیاز خوبی برای این شهرستان محسوب میشود اما بدلیل 
عدم ساماندهی پیاده راه ها از زیبایی شهر کاسته شده بود که این کم کاری با تلاش 
شهردار ومعاونت عمرانی وپرسنل خودم شهرداری  جبران شده و بیش از شصت 
درصد کوچه وخیابانها ی سطح شهر ساماندهی وفرش موزاییک شده  مهندس 
ریاضی شهردار بم :از اتمام موزاییک فرش پیاده رو خیابان بعثت واز اجرای همزمان  
موزائیک فرش پیاده رو خیابان های پروین اعتصامی سخایی ، خیابان بوعلی) شهرک 
( و بولوار بسطامی  خبر داد  مهندس ریاضی شهردار بم  از اتمام  موزائیک  ولی عصر
فرش  پیاده رو خیابان بعثت واز اجرای  همزمان موزائیک فرش پیاده رو خیابان های 
پروین اعتصامی ،سخایی ، خیابان بوعلی غربی  در شهرک ولی عصر،و بولواربسطامی  

ح به منظور سهولت وروان سازی  در تردد عابران پیاده  ،رونق بهداشت  خبر داد  و گفت: این طر
شهروندان  و زیبا سازی سیما و منظر شهری  در دستور کار شهرداری قرار گرفته است. وی با 
بیان این که این اقدام  در خیابانهای اصلی با رعایت ضوابط مربوط به تردد نابینایان و معلولان در 
پیاده روها  در حال انجام است، گفت: به زودی با تلاش پرسنل اجرای این عملیات در  خیابانهای  

منظور  به اتمام می رسد.شهردار بم  با تاکید بر ضرورت ساماندهی فضاهای شهری افزود: بهسازی 
فضاها و زیرساخت های شهری بر اساس اولویت و نیاز در معابر و عملیات ترمیم و موزاییک 

فرش برخی از معابر شهری در برنامه کاری قرار دارد.که نظر براینکه عملیات ترمیم 
پیاده رو اکثر خیابانها که بیشتر به علت ایجاد  کانالهای عرضی  شرکت گاز ایجاد 

نــژاد معاونت عمرانی شهرستان  برایی  گرفته اســت. رســول  شــده فــورا صــورت 
دراینخصوص می گوید همانطور که آسفالت کوچه ها و معابر نیاز یک شهر است 

فرش موزاییک پیاده رو ها نیز از اهمیت خاصی برخوردار است به همین لحاظ 
پس از این که شهرستان در بحث آسفالت  جلو افتاد عدم ساماندهی پیاده 

روها بیشتر خودنمایی میکردکه بیش از ده دوازده پیمانکار   باهم مشغول 
زحمات  ایــن  .ونتیجه  دادنــد  تغییر  را  شهر  نمای   و  شدند  موزاییک  فــرش 
وتلاش ها ان شاالله رضایت مردم باشد زیرا ما هرچه داریم از مردم است و 

هرچه تلاش میکنیم برای رضایت شهروندان نازنین هست.

اقدامات شهرداری بم در ساماندهی پیاده رو ها

مدیرعامــل شــرکت ملــی صنایــع مــس ایــران گفــت: در روزهــای آینــده 
قــرار اســت آزمــون اســتخدامی برگــزار شــود و ۱۰۰۰ نفــر را در شــرکت های 
پیمانــکاری جــذب خواهیــم کــرد کــه بــالای 7۰ درصــد از پرســنل ایــن 
شــرکت ها از اهالــی شهرســتان رفســنجان خواهنــد بود.امیــر خرمــی 
شــاد  در مراســم راه انــدازی بیمارســتان ســیار مجتمع مس سرچشــمه 
رفســنجان بــا بیــان این کــه اینکــه بــا توســعه و تولیــد، بحــث انجــام 
مســئولیت های اجتماعــی هــم افزایــش می یابــد، افــزود: معــدن مــس 
ســریدون اگر افتتاح شــود به یقین در حوزه اشــتغال کمــک خواهد کرد 
لذا کمــک مســئولان رفســنجان را از جمله تســریع در صــدور مجوزهای 

پایان کار و بروکراســی های اداری می طلبیــم تا در حوزه افزایش اشــتغال 
و انجام مســئولیت های اجتماعی بتوانیم خدمات ارزنــده ای ارائه کنیم.

وی بیان کرد: در روزهای آینده قرار اســت آزمون اســتخدامی برگزار شود 
و ۱۰۰۰ نفــر را در شــرکت های پیمانــکاری جــذب خواهیــم کرد که بــالای 7۰ 
درصد ازپرســنل این شــرکت ها از اهالی شهرستان رفســنجان خواهند 

بود.
خرمی شــاد بــا بیــان این کــه همــه توقعــات را از مــس بخواهیم، شــدنی 
نیســت، عنــوان کــرد: بایــد بحــث مســئولیت های اجتماعــی را کــه از 
رســالت های مهم شــرکت مــس اســت اولویت بنــدی و رســیدگی کنیم 

و در صــورت بهــره وری بیشــتر می تــوان بــه ایــن مهــم دســت پیــدا کرد.
مدیرعامل شــرکت صنایع مس ایران اظهار کرد: شرکت مس دارای 4۹ 
میلیــون و 6۰۰ هزار نفر ســهامدار اســت و بخــش عمده آن ســهامداران 
عدالت هســتند.وی در بخش دیگری از ســخنانش گفت: باید مسیری 
را طی کنیم که هیچگونه آلایندگی ایجاد نشود لذا بنا داریم در مجموعه 
 آلایندگــی را در حــد مجــاز برســانیم و بــرای ایــن 

ً
مــس سرچشــمه حتمــا

کار هــم هزینــه خواهیــم کرد.خرمــی شــاد خاطرنشــان کــرد: یکــی دیگــر 
از رســالت های شــرکت مــس فعــال کــردن معــادن در جنــوب اســتان و 

رسیدگی به وضعیت اقتصادی و معیشتی مردم این منطقه است.

مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران اعلام کرد:

هزار  نفر در شرکت های پیمانکاری مس سرچشمه جذب می شوند

رئیس اتاق بازرگانی شهرستان های 
شرق استان

حامد بدرآبادی رییس اتاق بازرگانی شهرستان های شرق 
استان 

متولد ۱۳6۰ - بم
تحصیلات : کارشناسی مهندس صنایع

کرمان   در  مختلف  مقاطع  در  را  ــود  خ تحصیل  دوران 
گذرانده است 

اولین فعالیت ایشان پس از اتمام دانشگاه در معاونت 
پژوهشی جهاد دانشگاهی کرمان به مدت دو سال 

پس از آن در سال 8۱ به بم برگشته و اقــدام به احداث 
واحد بسته بندی و سردخانه خرما در نرماشیر نموده 

است 
بازار  فعالیت جدی خود در حــوزه صــادرات و همچنین 
آغاز کــرده،در حال حاضر در دو  داخلی خرما از سال 8۳ 
مجموعه مجزا تحت مدیریت اینجانب یکی در نرماشیر 
از  بیش  جدید  ارگ  اقتصادی  ویــژه  منطقه  در  دیگری  و 

سیصد نفر مشغول به کار هستند 
عناوین کسب شده توسط ایشان:

-صادر کننده برتر خرمای استان در سال ۹7 و سال ۹8
 -کارآفرین برتر استان در سال ۹۹ 

حضور در تشکل ها:
پنج سال عضو هیات مدیره تعاونی سردخانه داران بم 

- عضویت در پروژه خوشه صنعتی خرمای بم 
- از سال ۹۳ تا کنون عضو هیات مدیره انجمن خرمای 

استان  کرمان
ملی  انجمن  رییسه  هیات  عضو  کنون  تا   ۹7 ســال  -از 

خرمای ایران
-از سال ۹8 تا کنون عضو هیات رییسه و در حال حاضر 

نایب رییس انجمن صنایع غذایی استان کرمان
-عضو هیات رییسه انجمن کار آفرینان استان کرمان 

-از سال ۹8 تا پایان ۱4۰۱ نایب رییس کمیسیون بازرگانی 
اتاق بازرگانی کرمان

بازرگانی  اتــاق  نمایندگان  هیات  عضو  حاضر  حــال  در   -
کرمان

-عضو کمیسیون صنعت اتاق بازرگانی ایران
-عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی ایران

مسئولیت های ایشان:
-رییس کمیسیون صنعت اتاق بازرگانی کرمان

- رییس دفتر اتاق بازرگانی شرق استان کرمان

مدیرکل پدافند غیرعامل استانداری کرمان:
سوســک ســرخرطومی ضررهای زیادی 

به شرق کرمان وارد کرده است
بیان  با  کرمان  استانداری  غیرعامل  پدافند  مدیرکل 
این که آفت سوسک سرخرطومی ضررهای زیادی به 
شهرستان های شرق استان کرمان وارد کرده، گفت: 
بیایند  کار  پای  باید  دانشگاه ها  آفت  با  مبارزه  برای 
دهند. انــجــام  پژوهشی  و  تحقیقی  فعالیت های  و 
رؤسای  و  فرمانداران  با  نشست  در  کریمی  ابراهیم 
ــرق اســتــان کــرمــان بــا اشـــاره به  ــاورزی ش ــش جــهــاد ک
جامعه  اقشار  همه  کرد:  اظهار  تهدیدات  گستردگی 
داشته  را  دشمن  با  مقابله  برای  را  لازم  آمادگی  باید 
سرخرطومی  سوسک  آفــت  به  اشــاره  با  باشند.وی 
بیان کرد: جای دانشگاهیان در مبارزه با آفات خالی 
را به جهاد کشاورزی سپرده اند.  است و همه موارد 
چند  گذشت  از  بعد  زنجره  آفت  بحث  در  نباید  چرا 

سال درمان آن پیدا شده باشد؟
کریمی بیان کرد: مبلغ 6۰ میلیارد تومان برای مبارزه با 
آفت در کشور مصوب شد و 6۰ میلیارد تومان دیگر 
خواهد  گرفته  نظر  در  بحران  مدیریت  بخش  از  هم 
نظر  در  کــرمــان  اســتــان  بـــرای  آن  میلیارد   2۰ کــه  شــد 
گرفته شده است .وی با اشاره به این که کشاورزان 
ــاره آفــت سوسک  شــرق اســتــان کــرمــان اطــلاعــی دربـ
همیشه  کشاورزی  جهاد  گفت:  ندارند،  سرخرطومی 
باید  هم  ترویج  بحث  در  اما  دارد  اعتبار  درخواست 
کار کنند.مدیرکل پدافند غیرعامل استانداری کرمان 
زنجره  سرخرطومی،  آفــات  با  مبارزه  بــرای  کــرد:  اظهار 
قطعی  درمـــان  بــه  خرما  خوشه  خشکیدگی  و  خرما 
 ۱۵ مبلغ  درخــت  هــر  و  اســت  بــر  هزینه  امــا  رسیدیم 
میلیون تومان هزینه دارد.کریمی گفت: ما در مبارزه 
با آفت سوسک سرخرطومی حنایی خیلی پیشرفت 
گاهی و  آ نکردیم اما در یک سال گذشته نسبت به 
است. شــده  بیشتر  اطــلاعــات  و  وضعیت  فرهنگ، 
وی تصریح کرد: آفت سوسک سرخرطومی ضررهای 
وارد  کرمان  استان  شرق  شهرستان های  به  زیــادی 
کرده، افزود: برای مبارزه با آفت دانشگاه ها باید پای 
کار بیایند و فعالیت های تحقیقی و پژوهشی انجام 

دهند.

خبر

 خبرنگار

ی نیا  رضا ذاکر

خبر


